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Toelichtinq:
Recentelijk gaf u aan nog geen informatie te kunnen verschaffen over de verantwoording van de subsidies
verstrekt onder de noemer "tijdsordening". Subsidieontvangers moeten twee jaar na toekenning van de
subsidie monitoringinformatie aanleveren. De laatste verantwoording venruachten wij in september 20'14.Tot die
tijd is de gevraagde informatie niet beschikbaar.

Toen wij in maart 2013 al vragen stelden over deze subsidies citeerden wij uit de regeling.
"De subsidieontvanger toont op basis van betrouwbare monitoringinformatie aan, hoeveel dagen medewerkers
waarvoor een subsidie is toegekend, als gevolg van tijdsordening structureel gemiddeld per week niet, of buiten
de spits hebben gereisd. Dit gebeurt twee jaar na invoering van de tijdsordening maatregel".

Aangezien de regeling in werking trad vanaf 1 januari 2011, zouden de verantwoordingen nu reeds geruime tijd
binnen moeten zijn.

lndien echter bedoeld is dat de verantwoording verschuldigd is 2 jaar na de toekenning van de initiële subsidie,
dan zouden toch al één of meerdere verantwoordingen binnen moeten zijn, zo blijkt uit uw antwoorden van 26
maart 2013: De eerste verantwoording verwachten wij in juli 2013

De PW-fractie heeft dan ook de navolgende vragen

1. Vraag:

Welke partijen die subsidie ontvingen voortvloeiend uit deze regeling zijn intussen verantwoording
verschuldigd en heeft de subsidieontvanger deze verantwoording ook daadwerkelijk verstrekt? Zo nee,
waarom niet en welke stappen heeft u dan intussen gezet?

Graag krijgen wij inzage in die verantwoording(en) en de (eventueel reeds beschikbare) reactie daarop
van de provincie.
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Antwoord:

Van één subsidieontvanger is na uw statenvragen van 15 oktober 2013 monitoringinformatie
ontvangen:
. lngram Micro heeft op basis van aanwezigheidsregistratie aangegeven dat dankzij de

gesubsidieerde maatregelen gemiddeld 17 medewerkers minimaal 2 dagen per week uit de spits
zijn gehouden.

Omdat we de beschikbaar gestelde informatie onvoldoende vinden is om aanvullende informatie
gevraagd.

Op 26 november 2013 heeft ORS in haar verzoek tot vaststelling van de subsidie melding gemaakt van
de volgende resultaten van metingen:

Periode 1 7 nov. 2011 Ilm 11 nov. 2011 = 128 bewegingen buiten de spitsuren
Periode 2 4 juni 2012 unl 8 juni 2O12 = 158 bewegingen buiten de spitsuren
Periode 3 12 nov. 2012 Um 16 nov. 2012 = 157 bewegingen buiten de spitsuren
Periode 4 22 apnl2013 tlm 26 april2013 = 177 bewegingen buiten de spitsuren
Periode 5 23 sept. 2013 llm 27 sepl. 2013 = 231 bewegingen buiten de spitsuren

Het doel van de subsidie is om het personeel te stimuleren minimaal 2 dagen per week niet in de
spitsuren te laten reizen voor woon- en werkverkeer. Voor 36 personeelsleden dienen dus minimaal
144 bewegingen buiten de spitsuren per periode te hebben plaatsgevonden.

ORS concludeert dat aantal minimale bewegingen buiten de spitsuren vanaf periode 2 aan de eis
voldoet. Aan de eis wordt zelfs in periode 5 ruimschoots voldaan. Periode 1 voldoet niet aan de eis.
Maar dit betreft een opstartperiode van het Nieuwe Werken. De ven¡vachting is dat in de toekomst
het aantal bewegingen buiten de spitsuren verder zal toenemen.

Twee subsidieontvangers hebben in de zomerperiode 2013 bij hun verzoek tot vaststelling van de
subsidie melding gemaakt van voorlopige resultaten. De eindmonitoring van deze bedrijven is nog niet
ontvangen maar de tussenresultaten zijn wellicht indicatief.
. VODW heeft aangegeven dat van 66 deelnemende medewerkers gemiddeld 41 ,1 o/o buiten de spits

reizen.
. Caesar Via Nova heeft aangegeven dat 68 medewerkers gemiddeld 4,1 keer de spits mijden.

2. Vraag

Graag ontvangen wij een ovezicht wanneer subsidieontvangers die nu nog geen verantwoording
hebben hoeven afleggen dat alsnog moeten doen. Ook in die verantwoordingen krijgen wij dan
vervolgens graag inzage.

Antwoord:

Hieronder treft u informatie over de monitoringdeadline van de subsidieontvangers.

Organisatie datum
beschikt

Subsídie Aantal
deel-
nemers

Looptijd act¡viteit
Van / tot

Deadline
monitoring

Twvnstra & Gudde Holdino BV 1-6-2011 50.000 56 1-1-10 I 31-12-12 31-12-14
lnoram Micro 1-6-2011 15.300 17 1-3-11 I 1-6-11 I -6-1 3

Gemeente Utrechtse Heuvelruo 5-8-2011 23.250 26 1-3-11 I 31-12-14 31-12-16
22.500 25 1-10-11 I 30-4-12 30-4-14De Fietsersbond 11-11-2011

27 1-1-10 I 1-12-12 1-12-14YNNO BV 16-4-2012 24.300
1-7-11 I 31-12-12Caesar Via Nova BV 2-4-2012 50.000 56 31-12-14

OSR Juridische ooleidinqen 5-4-2012 33.300 37 1-2-12 I 1-6-13 1 -6-1 5
VODW 3-5-2011 45.900 51 1-10-10 I 1-2-13 1-2-15
&Moroen 22-5-2012 10.800 12 1-2-12 I 31-12-12 31-12-14

19-9-2012 50.000 56 1-4-12 I 1-3-13 1 -3-1 5RTV Utrecht

Totaal 325.350 363
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Bij de beantwoording van uw statenvragen van 1 maart en 15 oktober is aangegeven dat de laatste
monitoring informatie in september 2014 kan worden verwacht. Hierbij was ervan uitgegaan dat de
maatregelen per beschikkingsdatum zijn ingevoerd. ln de regeling Tijdsordening is opgenomen dat de
monitoringinformatie twee jaar na invoering van de maatregel moet worden verstrekt. Uit de kolom
'looptijd activiteit' in voorgaande tabel blijkt dat de invoering van de maatregelen langer in beslag
neemt. De laatste monitoringinformatie kan op 31-12-2016 worden venryacht.

ln verband met het feit dat de laatste monitoringinformatie nog even op zich laat wachten hebben we
besloten de subsidieverstrekkers te verzoeken om ons voor het eind van dit jaar tussentijds over de
voortgang en resultaten van de Tijdsordening maatregelen te informeren. Gevraagd is om aan te
geven of de monitoringdeadline juist is, of de maatregel al geheel of deels is ingevoerd en zo ja,
hoeveel mensen er gebruik van maken en hoe de monitoringsinformatie wordt vergaard, zodat wij
kunnen beoordelen of dit voor ons afdoende is.

Wij zullen u in februari 2014 informeren over de ontvangen informatie

Gedeputeerde Staten van Utrecht,

Secretaris,
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